
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

Zápis 
průběhu 12. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 21.12.2016 

 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: 13 členů zastupitelstva 

ostatní 

(viz prezenční listina) 

Omluveni: Ing. Jan Peterek, Mgr. Květoslava Sedláčková 

Neomluveni:  

Zahájení: 17:00 

Přestávka:  

Ukončení: 17:45 

Zapisovatel: Zuzana Zábranská 

 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

 

 



 

Materiál č. ZMOb/0051/16 

Schválení programu zasedání 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dal hlasovat o schválení předloženého programu zasedání. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0126/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0052/16 

Určení ověřovatelů zápisu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. navrhl ověřovatele zápisu ve složení: 

Ing. Rudolf Dašek, 

MUDr. Pavel Piatkovský. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0127/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0053/16 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Dagmar Illichmannová a Eva Ondrušková neshledaly na zápisu 11. zasedání žádné vady. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0128/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0054/16 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. ve stručnosti přiblížil jednotlivé body předmětné zprávy.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0129/ZMOb-Mich/1418/12 



Materiál č. ZMOb/0055/16 

Záměr prodeje části pozemku parc. č. 3/6 v k. ú. Michálkovice 

Ing. Vladimír Kozel přiblížil přítomným členům zastupitelstva obsah předmětného materiálu, 

kdy sdělil, že se jedná o oddělení části parcely na pozemku v blízkosti komunikace 

Briketářská a dodal, že prodej části pozemku nepřinese obvodu žádné komplikace. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0130/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0056/16 

Informace o projektu "Bezpečnostní kamery v městském obvodu Michálkovice" 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. přiblížil přítomným členům zastupitelstva obsah předmětného 

materiálu, kdy sdělil, že se obvod rozhodl zavést kamerový systém o rozsahu šesti kamer sám 

poté, co diskuze s městem o dané věci nevedly ke konkrétnímu řešení.  

Zdeňka Muchová sdělila, že jedna z kamer nemá potřebný rozsah pokrytí a dotazovala se, zda 

bude možné umístění kamer upravit. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že lokality, které byly předběžně s dodavatelem 

dohodnuty, mohou být dle potřeby, aktuální situace a podnětů upraveny či změněny. 

Petr Polach se dotázal na cenu za službu, a co vše je v ní zahrnuto. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že do ceny je zahrnuto vybudování systému, tedy 

kamery a optická vlákna, a provozování systému, tedy údržba, přenos signálu na městskou 

policii a další. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0131/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0057/16 

Rozpočtové opatření 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. přiblížil přítomným členům zastupitelstva obsah předmětného 

materiálu, kdy sdělil, že vhledem k nerealizování opravy chodníku Československé armády 

v roce 2016 je nutné převést spoluúčast obvodu do rozpočtu pro rok 2017. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0132/ZMOb-Mich/1418/12 



 

Materiál č. ZMOb/0058/16 

Rozpočet 2017 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. přiblížil přítomným členům zastupitelstva obsah předmětného 

materiálu, kdy přiblížil ve stručnosti hlavní položky rozpočtu.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0133/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Materiál č. ZMOb/0059/16 

Prodej pozemku parc. č. 659/1 a uzavření kupní smlouvy 

Ing. Vladimír Kozel přiblížil přítomným členům zastupitelstva obsah předmětného materiálu, 

kdy sdělil, že se jedná o pozemek v blízkosti komunikace Radniční. Dále dodal, že na základě 

rozhodnutí rady došlo k navýšení prodejní ceny oproti původní odhadní ceně, přičemž výši 

prodejní ceny výrazně ovlivnil chybějící přístup na předmětný pozemek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0134/ZMOb-Mich/1418/12 

 

Organizační záležitosti 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. předložil přítomným členům zastupitelstva termíny konání rad 
a zastupitelstev pro první polovinu roku 2017. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. sdělil přítomným členům zastupitelstva, že město přijalo vyhlášku o zákazu 
pálení suchého rostlinného materiálu. 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Dagmar Illichamnnová upozornila na problém petard v odpadkových koších a nemožnost dovolat se 
na místní policejní stanici. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že bohužel přímo pod něj nejsou žádní policisté začleněni 
a dodal, že v případech, kdy je nutné volat policii, je třeba se obrátit na policejní stanici v obvodu 
Slezská Ostrava. Současně sdělil, že na tento problém upozorní městskou policii. 

Eva Ondrušková upozornila na nález injekčních stříkaček. 

Mgr. Petra Jurošková vystoupila s tím, že by se s bezpečností mělo něco dělat, a v té souvislosti 
zmínila majitele bytových domů. 



Zdeňka Muchová se zajímala o situaci v bytových domech, kde jsou umisťováni problematičtí občané. 

Ing. Vladimír Kozel odpověděl, že před dvěma lety bylo přislíbeno, že nedojde k nekontrolovanému 
navyšovaní problematických občanů v bytových domech nacházejících se na území obvodu. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. v této souvislosti připomněl schůzi, kterou inicioval z důvodu neustálého 
navyšování nájemného v bytových domech ve vlastnictví společnosti RPG Byty, s.r.o. Tyto dva 
problémy jsou spojeny. Normální pracující občané a důchodci nemají dostatečné příjmy na úhradu 
zvyšujících se nájmů, místo nich se do těchto domů stěhují nepřizpůsobiví občané. 

 

Diskuse – Různé 

Zdeňka Muchová poděkovala za adventní koncert 

Eva Ondrušková dodala, že ačkoli se nemohla zúčastnit, ohlasy na adventní koncert byly velké 
a připomněla další kulturní akce obvodu, které se povedly. 

Ing. Jiří Kašpárek rovněž oznámil, že má jen samé kladné ohlasy k adventnímu koncertu, navrhl využít 
soubor i příští rok a dodal, že by bylo vhodné zaslat děkovný dopis sbormistrovi. 

Mgr. Petra Jurošková sdělila, že se jí moc líbil koncert orchestru VŠB. 

 

Závěr 

 

Usnesení z 12. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0126/ZMOb-

Mich/1418/12 do č. usnesení 0134/ZMOb-Mich/1418/12 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Rudolf Dašek ………………………………... 

MUDr. Pavel Piatkovský ………………………………... 

 

 

  

 

Zuzana Zábranská 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 



 


